

附件

● 家人同行計劃：

相關規定及注意事項如下：

1. 每戶符合資格及出席是次海外旅遊研討會的直銷商可攜同最多2位直系親屬同行，直系親屬僅限於其父母或子女。
2. 親屬需自費海外旅遊研討會相關費用，包括簽證、機票、大會行程之食宿及觀光費用等。
3. 公司將按船上房間情況以及出席親屬人數安排住宿，不同戶籍而性別相同的親屬，有可能被安排同住2至3人內艙房間。
4. 家屬以港幣\$40,000(一位出席)或港幣\$80,000(兩位出席)出席上述研討會(出席費用包括經濟艙機位，內艙房(2-3人同性別直銷商或親屬同房)及行程食宿費用，並不包括簽證費用)
5. 申請人請自行申請美國簽證。

● 特別出席資格：

資格(一)：於2017/2018年度符合領取「穩健增長獎金」的直系資格的領導人，將可以港幣\$32,000獲一位或港幣\$70,000獲兩位出席資格。

資格(二)：2017/2018年度新晉直系或以上領導人，可以港幣\$30,000獲一位或港幣\$68,000獲兩位出席資格。

註：

1. 必須為戶籍持有人。
2. 「家人同行計劃」亦適用於是次「特別出席資格」資格符合者。
3. 公司將按船上房間情況以及出席直銷商及親屬人數安排住宿：直銷商如為單名戶籍或夫婦/聯名戶籍而只有其中一位出席及不同戶籍而性別相同的親屬，公司會安排與其他同性別領導人或親屬同房，入住2至3人內艙間。
4. 凡以「特別出席資格」而出席「阿拉斯加郵輪之旅」的直系直銷商必須選擇出席旅遊獎賞，不設獎金代替旅遊。
6. 凡符合是次以「特別出席資格」出席「2017/2018年度領導海外研討會—阿拉斯加郵輪之旅」的直系直銷商，將不會計算為一次旅遊出席次數。
7. 凡擁有超過一個或以上直系戶籍者亦只會獲得一份旅遊邀請，故直系直銷商如擁有超過一個直系戶籍，而同時符合所需出席資格，則只可以其中一個戶籍獲取旅遊獎勵出席資格。
8. 安利(香港)保留獎賞之最終決定權。

- **個人戶籍可免費攜同一位直系家屬出席**

符合海外旅遊研討會免費獲邀出席的個人戶籍，於2017/2018年度可免費攜同一位直系家屬出席「領導海外研討會」或「鑽石精英旅遊研討會」，讓家人親身體驗安利的文化與魅力。直系家屬僅限於父母、配偶或子女。

註：以「特別出席資格」出席《領導海外研討會—阿拉斯加郵輪之旅》的個人戶籍，其一位直系親屬亦可以港幣\$38,000與戶籍持有人一同出席是次《領導海外研討會》。

Appendix

- **Family Travel Programme:**

The relevant regulations and precautions are as follows:

1. Each qualified Distributorship who is eligible to attend the Leadership Seminar can bring up to 2 family members (limited to their parents or children).
2. Family members need to pay for the Leadership Seminar at their own expense, including travel visa, air tickets, food, accommodation and sightseeing expenses according to Amway's arrangements for the trip.
3. Amway will arrange accommodation according to the availability of room on the cruise and the number of family members. Family members of different Distributorships but the same gender may be arranged to share a twin or triple room.
4. Family members are allowed to attend the above seminar at HK\$40,000 (one attendance) or HK\$80,000 (two attendees).
(Attendance fees include an economy-class air ticket, a shared inside room (2-3 Distributors or family members of the same gender will share a room), food and accommodation fees, excluding travel visa fees)
5. Applicants should apply for a U.S. travel visa on their own.

- **Special Qualifications**

Qualification (1): Direct Distributors who are qualified for the "Consistent Growth Bonus" in PF2017/2018 are eligible to pay HK\$32,000 or HK\$70,000 for one or two attendances respectively.

Qualification (2): New Direct and up Distributors in PF2017/2018 are eligible to pay HK\$30,000 or HK\$68,000 for one or two attendances respectively.

Notes:

1. Must be a Distributorship owner.
2. "Family Travel Programme" is applicable to qualifiers of "Special Qualifications" .
3. Amway will arrange accommodations for Distributors and their family members according to the availability of rooms. For Distributors of Individual Distributorship or joint Distributorship yet only one Distributor is attending or family members of different Distributorship, Amway will arrange leaders or family members of the same gender to share a twin or triple room.
4. Direct Distributors who attend "Leadership Seminar – Alaska Cruise" with "Special Qualifications" must attend the travel award. Cash in lieu is not available.
5. The attendance of "PF2017/2018 Leadership Seminar – Alaska Cruise" with

“Special Qualifications” will not be counted as one attendance of Leadership Seminar.

6. Those with more than one Direct Distributorship are entitled to one travel invitation only. If they own more than one Distributorship and both meet the requirements, they can only obtain the travel award qualification with one of the Distributorships.
7. Amway Hong Kong reserves the right of final decision.

● **One Immediate Family Member Attends for Free**

Individual Distributorships who are qualified to attend the Leadership Seminar or Diamond Invitational are entitled to bring along one immediate family member - parent, spouse or child - to attend the travel seminar for free.

Note:

Individual Distributorships who have met “Special Qualifications” are eligible to bring along one immediate family to attend the “Leadership Seminar” by paying HK\$38,000.